

Tarikh: 01 May, 2015

**Pemberitahuan mengenai Penilaian Tahunan (Surveillance-2) RSPO Kilang Sawit Jendata, Ulu Bernam and Ulu Basir – United Plantation Bhd**

Pihak berkepentingan yang dihormati,

United Plantation Bhd telah memohon kepada Mutuagung Lestari dan akan menjalankan Audit Tahunan di Kilang Sawit Jendata, Ulu Bernam and Ulu Basir – United Plantation Bhd dan pusat bekalan asas yang terletak di Teluk Intan, Perak - Malaysia terhadap keperluan Mejabulat mengenai Minyak Sawit Mampan, Prinsip dan Kriteria (RSPO P& C) dan selaras dengan Tafsiran Nasional Malaysia (MYNI) dan Bekalan Rantaian Sistem Pensijilan RSPO (SCCS) dokumen untuk Loji Minyak Sawit.

Organisasi ini adalah ahli RSPO dan telah mengambil peranan yang aktif dalam proses pensijilan RSPO dan merancang untuk mencapai keperluan RSPO Minyak Sawit Lestari untuk semua pengeluarannya. Mutuagung Lestari telah mengatur untuk menjalankan penilaian untuk organisasi ini yang beroperasi dengan 3 (Tiga) kilang dan 8 (Delapan) ladang pada tarikh **01 – 05 Juni 2015**

Mutuagung Lestari dikenali Kualiti Pensijilan Antarabangsa (MUTU), dan telah bermula sebagai pemeriksa, makmal, dan badan Pensijilan sejak tahun 1990. Sebagai sebuah syarikat nasional swasta dan disokong dengan profesional yang komited, MUTU telah mendapat pengiktirafan di peringkat kebangsaan dan antarabangsa. Sejak Jun 2003, MUTU telah menerima pengiktirafan daripada Kementerian Pertanian, Perhutanan, dan Perikanan Jepun (MAFF) sebagai badan pensijilan luar negara berdaftar (ROCB). MUTU mengesahkan dan menandakan produk dengan standard pertanian Jepun (JAS) yang meliputi Indonesia, Myanmar, Kemboja, Malaysia, Vietnam, Timor Leste, Filipina, Papua New Guinea dan China. MUTU adalah ROCB yang pertama di Asia. Jawatankuasa Akreditasi Negara telah mengiktiraf MUTU sebagai badan pensijilan Sistem Pengurusan Kualiti (ISO 9001; 2008) dan Sistem Pengurusan Alam Sekitar badan pensijilan (ISO 14001; 2004). Institut Penglabelan-Eco Indonesia (LEI) juga telah mengiktiraf MUTU sebagai badan pensijilan Sistem Pengurusan Hutan Mampan, Badan Pensijilan Minyak Sawit Lestari Indonesia (ISPO). Sejak Mac 2014, MUTU telah diiktiraf oleh ASI (Perkhidmatan Akreditasi Antarabangsa) sebagai badan pensijilan RSPO.

Pasukan penilai bagi pensijilan terdiri daripada:

1. **Oktavianus Rusmin** sebagai ketua juru audit undang-undang, Keselamatan dan Kesihatan aspek, Pengurusan Rantaian
2. **Yap Chin Hung** sebagai juruaudit bagi Sistem Pengurusan Kualiti, Sistem Pengurusan Alam Sekitar, aspek keselamatan dan kesihatan
3. **Dinesh N** sebagai juruaudit bagi aspek Undang-undang, Sistem Pengurusan Kualiti, kebajikan pekerja dan aspek social.
4. **Mohd Nizam** sebagai juruaudit bagi Amalan Pertanian Terbaik, Pengurusan Perosak Bersepadu,
5. **Mohd. Harimi** sebagai juruaudit bagi Sistem Pengurusan Kualiti dan Fasih Berbahasa tempatan.
6. **Mohd Aman** sebagai juruaudit bagi Sistem Pengurusan Alam Sekitar dan Konservasi.

Mutuagung Lestari menjemput pihak berkepentingan untuk memberi komen (jika ada) tentang mana-mana perkara berikut yang berkaitan untuk penilaian,

- a. Perlindungan alam sekitar dalam estet atau kilang termasuk penggunaan racun perosak dan pengurusan sisa
- b. Biodiversity within the estate dan kilang
- c. Peluang-peluang pekerjaan
- d. Sumbangan untuk pembangunan tempatan
- e. Penyediaan perumahan, sanitasi, kemudahan dan sokongan pendidikan.

f. Isu-isu lain yang berkaitan dengan penilaian

Komen diterima dalam tempoh 30 hari dari tarikh terakhir akan dipertimbangkan dalam penilaian pensijilan. Sila lengkapkan butiran seperti berikut sekiranya kami perlu menghubungi anda untuk mendapatkan penjelasan mengenai perkara yang dibangkitkan.

Name : \_\_\_\_\_  
Address : \_\_\_\_\_  
Telephone : \_\_\_\_\_  
Fax : \_\_\_\_\_

Jika anda ingin komen anda dirahsiakan atau kekal tanpa nama, sila nyatakan 'SULIT'. Sila hantar komen anda kepada:

**PT MUTUAGUNG LESTARI****Octo HPN Nainggolan****Pengurus Operasi**

Jl. Raya Bogor Km. 33,5 No. 19  
Cimanggis, Depok - Indonesia 16953

Tlp (62-21) 8740202

Fax. (62-21) 87740745/46

[agri@mutucertification.com](mailto:agri@mutucertification.com)

[web : www.mutucertification.com](http://www.mutucertification.com)

**UNITED PLANTATION BHD****C. Mathews****Pengurus Mampan, Unit SPO,**

Jendarata Estate 36009 Teluk Intan, Perak Darul  
Ridzuan, Malaysia

Tel: (+605) – 6411411

Fax (+605) - 6411876

[Email: cmm@unitedplantation.com](mailto:cmm@unitedplantation.com)

[www.unitedplantation.com](http://www.unitedplantation.com)

Kami mengucapkan terima kasih untuk komen dan maklum balas anda

Yang benar,

**Tony Arifiarachman****Pengarah Operasi****PT Mutuagung Lestari**